



Invitation to the Exhibitor-Businessman Supply-Demand Matchmaking Conference of the First China International Import Expo

诚邀莅临 首届中国国际进口博览会展客商供需对接会

Host : China International Import Expo Bureau
National Convention and Exhibition Center (Shanghai)

主办单位：中国国际进口博览局
国家会展中心（上海）

Undertaker : Bank of China
承办单位：中国银行



November 6, 2018 to November 8, 2018 Shanghai
2018年11月6日-8日 上海

Title 会议名称

Exhibitor-Businessman Supply-Demand Matchmaking Conference of the First China International Import Expo
首届中国国际进口博览会展商客商供需对接会

Time 会议时间

November 6, 2018 to November 8, 2018 from 9:00-18:00 (including lunchbreak)
2018年11月6日-8日 9:00-18:00 (含午休)

Venue 会议地点

National Convention and Exhibition Center (Shanghai) 6.2H
国家会展中心 (上海) 6号馆2层

Content of Meeting 会议内容

This event will invite exhibitors and buyers to attend the matchmaking meeting. It is expected that 300 exhibitors and buyers will participate in the matchmaking meeting each day. Seven rounds of "one-on-one" and "face-to-face" negotiations will be arranged each day to help overseas and domestic enterprises communicate fully, negotiate and cooperate.

Hot industries of the matchmaking meetings include:

1. High-end intelligent equipment
2. Consumer electronics & appliances
3. Automobiles
4. Apparel, accessories & consumer goods
5. Food & agricultural products
6. Medical equipment & health care products
7. Trade in services

本次活动将邀请境外参展商与境内采购商进行对接洽谈。对接会期间，拟将每日安排300家海外参展商与境内采购商进行7轮展客商“一对一”和“面对面”洽谈，帮助海内外企业充分交流、洽谈合作。

聚焦行业：

1. 智能及高端装备
2. 消费电子及家电
3. 汽车
4. 服装服饰及日用消费品
5. 食品及农产品
6. 医疗器械及医药保健
7. 服务贸易

Enrollment and Relevant Information 报名及相关信息

This event is available only for enterprises that have obtained qualifications for the First China International Import Expo as exhibitors or professional visitors. No additional fees will be charged. Bank of China will provide on-site interpretation services.

本次活动仅限于已获得中国国际进口博览会展商或专业观众资格的企业参加。客户参加本次撮合活动，没有额外的交通、住宿、餐饮、场租、现场翻译等费用。

You can call the following special line for enrollment or contact us by email:

Contact Number: (8621)67008914
(8621)59761233

Email: match@ciie.org

可联系以下报名专线咨询具体报名方法或联系以下邮箱：

联系电话：(8621)67008914
(8621)59761233

邮箱地址：match@ciie.org

Host : China International Import Expo Bureau
National Convention and Exhibition Center (Shanghai)

Undertaker : Bank of China

主办单位 : 中国国际进口博览局
国家会展中心 (上海)

承办单位 : 中国银行